

FABKİM MOZAIKA-082

MİNERAL DEKORATİV SUVAQ (QUZU YUNU - QARAGÜL) 2mm.

MƏHSUL HAQQINDA: FABKİM MOZAIKA-082 tərkibində mineral bağlayıcılar, mineral dolğular və xüsusi polimer qatqılar olan ağ rəngdə 2 mm “çınqıllı” (quzu yunu) strukturlu quru mineral suvaq qarışımıdır.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: aşağı həcm qalınlığı olduğu üçün ekonomikdir, ekoloji təmizdir, istifadəsi rahatdır, yüksək yapışma və buxar keçirmə xüsusiyyətinə malikdir, yanmazdır. Yağışa, nəmə, günəş şüalarına və kəskin hava şəraitinə dözümlüdür.

İSTİFADƏSİ: daxili və xarici səthlər üçün mineral strukturlu suvaqdır. FABKİM istilik izolyasiyası sistemində, xam beton üzərində, daşıyıcı özəlliyi olan köhnədən qalma mineral suvaqlar üzərində və bu kimi səthlərdə son qat suvaq kimi tətbiq edilə bilər. Duzlaşmış səthlərdə, eləcə də plastik və taxta səthlərdə istifadə edilə bilməz. FABKİM MOZAIKA-082 metal mala ilə adi qalınlıqda səthə çəkilir, sonra plastik mala ilə şəkil verilir. Üzərini istənilən rəngdə emulsiya ilə boyamaq olar.

STRUKTURU: 2 mm qalınlığında dənli - “çınqıllı” (quzu yunu) strukturlu dekorativ suvaqdır.

SƏRFİYYATI: FABKİM MOZAIKA-082 ≈ 2.8 kq/m².

RƏNGİ: təbii ağ rəng.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: quru yerdə palet üzərində, nəmədən və birbaşa günəş şüalarından qorumaq şərti ilə 12 ay saxlanıla bilər.

BAĞLAMA: 25 kq. kağız kisə.

FAVKIM MOZAIKA-082

МИНЕРАЛЬНАЯ ДЕКОРАТИВНАЯ ШТУКАТУРКА (БАРАШЕК - КАРАКУЛЬ) 2ММ.

О ПРОДУКТЕ: FAVKIM MOZAIKA-082 – сухая минеральная штукатурная смесь белого цвета, на основе минеральных вяжущих, минеральных наполнителей и специальных полимеров, имеющая 2мм «камешковую» («барашек») структуру.

ОСОБЕННОСТИ: очень экономична благодаря низкой насыпной плотности, экологически чистая, огнестойкая, легко наносимая штукатурка, с высокой силой адгезии, способная к диффузии водяного пара. Очень устойчива к дождю, солнечным лучами к другим экстремальным атмосферным условиям.

ПРИМЕНЕНИЕ: Минеральная структурируемая штукатурка для наружных и внутренних поверхностей. Применяется в качестве заключительного покрытия для теплоизоляционной системы FAVKIM, на бетон (без покрытия), минеральные старые штукатурки, обладающие несущей способностью и подобного рода поверхностях. Не подходит для поверхностей с высолом, а также для поверхностей из пластмассы или дерева.

FAVKIM MOZAIKA-082 наносят с помощью металлического шпателя обычной толщиной, а затем придают декоративный вид с помощью пластмассового шпателя. Штукатурку можно покрыть эмульсией любого цвета.

СТРУКТУРА: – «камешковая» структурная декоративная штукатурка («барашек») с толщиной зерна в 2 мм.

РАСХОД: FAVKIM MOZAIKA-082 \approx 2,8 кг / м².

ЦВЕТ: натуральный белый цвет.

СРОК ГОДНОСТИ: на поддонах, вдали от влаги и прямых солнечных лучей, может храниться в течение 12 месяцев.

УПАКОВКА: 25 кг-ые бумажные мешки.

FABKİM MOZAIKA-082

MINERAL DECORATIVE PLASTERING (LAMB-KARAKUL) 2MM.

DESCRIPTION: FABKİM MOZAIKA-082 is a dry mineral plaster mixture of white color, based on mineral binders, mineral fillers and special polymers, having a 2mm "pebble" ("lamb") structure.

FEATURES: very economical due to low bulk density, environmentally friendly, fire-resistant, easily applied plaster, with high adhesion strength, capable of diffusion of water vapor. Very resistant to rain, sunlight and to other extreme atmospheric conditions.

APPLICATION: Mineral structured plaster for external and internal surfaces. It is used as a final coating for the thermal insulation system FABKİM, for concrete (without coating), mineral old plasters with a bearing capacity and similar surfaces. Not suitable for surfaces with efflorescence, as well as for surfaces made of plastic or wood.

FABKİM MOZAIKA-082 is applied by means of a metal spatula with the usual thickness, and then given a decorative appearance with the help of a plastic spatula. The plaster can be coated with an emulsion of any color.

STRUCTURE: - "pebble" structural decorative plaster ("lamb") with a grain thickness of 2 mm.

CONSUMPTION: FABKİM MOZAIKA-082 \approx 2,8 kg / m².

COLOR: natural white color.

SHELF LIFE: on pallets, away from moisture and direct sunlight, can be stored for 12 months.

PACKAGING: 25 kg paper bags.